
PROTOKOLL	FRÅN	ORDINARIE	ÅRSMÖTE	FÖR	ÖVRE	HAMMARDAMMENS	
SAMFÅLLIGHETSFÖRENING	

Plats:	Församlingshemmet,	Voxnabruk	

Datum:	2017-06-04	

Tid:	1100-1230	

Närvarande	25	personer	(se	separat	närvarolista).	

	

Ordföranden	Sören	Ejhed	hälsade	alla	välkomna.	Sören	som	var	med	och	startade	föreningen	för	31	
år	sedan	och	sedan	suttit	som	ordförande	hela	tiden	berättade	att	han	nu	gjort	sitt	i	styrelsen	och	
avgår	i	samband	med	detta	årsmöte.	Sören	överlämnade	sedan	klubban	till	vice	ordförande.	

	

1. Fredrik	Ejhed	valdes	till	ordförande	för	stämman.	
	

2. Roger	Strandberg	valdes	till	sekreterare	för	stämman.	
	

3. Göran	Jonsson	och	Inger	Forsman	valdes	som	justeringsmän	för	stämman.	
	

4. Kallelsen	var	utsänd	i	god	tid	enligt	stämman.	
	

5. Ordföranden	redovisade	verksamhetsberättelsen	och	revisor	Lars	Olsson	redogjorde	för	
revisionsberättelsen.	Berättelserna	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
	

6. Ann-Sofie	Söderberg	redogjorde	för	det	ekonomiska	läget.	
	

7. De	framlagda	räkenskaperna	fastställdes	och	styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet.	
	

8. Svante	Nilsson	redogjorde	för	vägarnas	skick	vilka	är	bra.	Ev.	kan	saltning	bli	aktuellt.	
	

9. Utbyte	av	kalk	vid	pumpstationen	har	genomförts	och	ordföranden	riktar	ett	stort	tack	till	de	
medlemmar	som	frivilligt	utfört	detta	uppdrag.	Ett	vattenprov	har	skickats	in	men	försvunnit	
i	hanteringen.	Ann-Sofie	Söderberg	kommer	att	skicka	in	ett	nytt	prov	för	analys.	Det	
detektivarbete	som	gjordes	under	2016	med	att	söka	läckor	har	resulterat	i	att	
vattenförbrukningen	nu	ligger	kring	10	m3	vilket	får	anses	vara	godtagbart.	Stämman	
beslutar	dock	att	uppgradera	bevakningen	av	vattenförbrukningen	till	avläsning	två	ggr/mån.	
Ordföranden	visade	upp	en	graf	över	föreningens	vattenförbrukning	per	månad	sedan	2011.		
	

10. Svante	Nilsson	rapporterade	om	grönområdena.	Avverkningen	som	gjordes	framförallt	under	
2016	är	nu	klar.	Slyröjning	längs	vägarna	kan	bli	aktuellt	under	2017.	Styrelsen	bevakar	detta	
och	ev.	åtgärd	bör	då	ske	under	hösten.	
	

11. Hemsidan	är	uppdaterad	med	aktuellt	material.	
	



12. Informationsdokumentet	Övre	Hammardammens	Samfällighetsförening	är	nu	uppdaterad	
med	bl	a	med	den	nya	sophanteringen.	Fastighetsägares	ansvar	är	att	enbart	betala	
grundavgiften	för	avfallstaxan	till	enterprenören/kommunen	som	hanterar	sophämtning.	
Hämtningsavgifterna	står	föreningen	för.	Detta	innebär	att	en	sommarboende	medlem	
(andelstal	1,0)	minskar	sin	kostnad	med	317	kr/år.	(50	%	av	633	kr	).		
Samtliga	fastighetsägare	har	i	kallelsen	till	stämman	fått	en	utskriven	version	av	dokumentet.	
Detta	är	dock	en	engångsföreteelse.		
	

13. Ersättning	till	styrelse,	revisorer,	valnämnd	samt	pumpstationsskötare	beslutades	att	bli	
oförändrade.	Dessutom	beslutades	att	revisorssuppleant	får	200	kr/år.	Ordförande,	kassör	
samt	sekreterare	får	arvode	900	kr/person	+	utlägg	200	kr/person	samt	reseersättning	på	
1000	kr/person.	Ledamöter	samt	suppleanter	får	900	+	200	kr/person,	revisorer	400	
kr/person,	revisorssuppleant	200	kr,	pumpstationsskötare	900	+	700	kr	samt	valnämnden	
300	kr/person.	
	

14. Förslag	till	utgifts-	och	inkomststat	(budget)	med	förslag	till	utdebitering	för	2018.	Stämman	
godkände	den	föreslagna	budgeten	för	2018	med	följande	justeringar:	
-	Revisorernas	totala	arvode	1000	kr	
-	Vägar	vinter	underhåll	18	000	kr	
-	Budget	resultat:	-780	kr	
Stämman	beslutade	vidare	att	utdebiteringen	för	2018	höjs	med	50	kr	för	andelstal	1.0.	
Utdebiteringen	blir	då:	
Fastighet	(bofast)	med	andelstal	2.0											avgift	3200	kr	
Fastighet	(bebyggd)	med	andelstal	1.0										avgift	1600	kr		
Fastighet	(obebyggd)	med	andelstal	0.1								avgift	160	kr	
	
Investeringsavgift/fastighet	är	oförändrad																		50	kr	
	

15. Val	av	styrelse:		
Ordförande	Fredrik	Ejhed-	nyval	2	år	
Ledamot	Roger	Strandberg-omval	2	år	
Ledamot	Gun-Marie	Davidsson-kvarstår	1	år	
Ledamot	Ann-Sofie	Söderberg-kvarstår	1	år	
Ledamot	Per	Söderberg-nyval	2	år	
	
Suppleant	Jimmy	Ådelid-omval	1	år	
Suppleant	Jens	Olofsson-nyval	1	år	
	

16. Val	av	revisorer:	
Ordinarie	Ingvar	Dahlström-omval	1	år	
Ordinarie	Lars	Olsson-omval	1	år	
Suppleant	Sven	Johansson-omval	1	år	
	

17. Val	av	valberedning:	
Nils-Olov	Forsblom,	sammankallande-kvarstår	1	år	
Lars	Olsson-kvarstår	1	år	
Vakant-nyval	2	år	(inga	förslag	finns)	
	



18. I	enlighet	med	stadgarna	§	14	skall	alla	motioner	vara	inkomna	senast	under	mars	månad.	
Inga	motioner	hade	inkommit	inom	denna	tid.	En	för	sent	inkommen	motion	från	Birgitta	
Ahlgren	togs	därmed	ej	upp	för	beslut	av	stämman.	Ordföranden	meddelade	att	den	
kommer	hanteras	som	en	normal	styrelsefråga.	Ordföranden	meddelade	vidare	att	två	
åtgärder	ur	skrivelsen	kommer	bifallas	rörande	nedtagning	av	lada	samt	fällning	av	två	
granar.	Entreprenör	har	kontaktats	i	frågan.	
	

19. Övriga	frågor:	Ann-Sofie	Söderberg	presenterade	en	intresseförfrågan	om	fiberinstallation	
som	kommit	från	HelsingeNet		
	

20. Protokollet	kommer	att	finnas	tillgängligt	på	vår	hemsida	samt	med	närvarolista	bifogad	i	två	
exemplar	i	vår	brevlåda.	
	

21. Ordföranden	avtackade	Sören	Ejhed	samt	Svante	Nilsson	för	deras	gedigna	arbete	i	styrelsen.	
	

22. Ordföranden	tackade	för	visat	intresse	och	avslutade	mötet.	
	
	
Voxnabruk	dag	som	ovan	
	
	
	
Roger	Strandberg																																				Fredrik	Ejhed	
Sekreterare																																															Ordförande	
	
	
	
Göran	Jonsson																																										Inger	Forsman	
Justeringsman																																										Justeringsman	

	


